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Protokoll fört vid Bronsyxan
Samf ä1 1i ghetsförenings ordinarie
årsstämma 1987.11.17 i Brandthovda-
skolans matsal.

0rdförande Magnus Månsonhälsade alla välkomna och förklarade års-
stämman öppnad.
Närvarande: Röstberättiqade 21 st.

$ t. Dagordning
Den föreslagna dagordningen godkändes.

0rdf. sekr. för$ z'
Till ordförande för stämman valdes Magnus Månson och till sekreterare årsstämman
valdes Peter Haglund.

$ f. Justeringsmän,
Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Leif Runevret och rösträknare
John Hammarberg.

$ +. Kallelse till
St.ämman ansåg att kallelse hade skett på behörigt sätt. stämman

$ S. Verksamhets-
Peter Haglund täste verksamhetsberättel-sen. Erik Wredling redogjorde och revisions-
för Vinst- oeh förlusträkningen resp. balansräkningen för det berättelse
gångna verksamhetsåret.
Birgit Piht läste revisorernas berättelse.

$ e. Ansvarsfrihet
Styrelsen beviljades full ansvarsfrihet för det gångna verksamhets- för styrelsen
året.

$ 7. Verksamhetsåret,
Stämman beslöt att verksamhetsårets vinst om 55.488116 kr skulle vinst
föras över i ny räkning för det kommande verksamhetsåret.

Motioner
Inga motioner har kommit in från t3oiått""n".

- Magnus Månson redogjorde för problemet med att sop-eontainernt
placerad vid Bronsyxgatans östra ände, synes otillräcklig. Diverse
förslag til1 åtqärder diskuterades, rnen stämman enades om följande:
Styrelsen framför förslag till kommunen att en ytterligare container
ställs upp vid Bronsyxgatans andra ände, den västra. Som alternativ

- kan ytterligare en container ställas upp bredvid den nuvarande.

$ 9. Arvoden
Arvoden till styrelse, revisorer och maskinist fastställdes till
totalt 24.5tAr- kr, dvs. lika föregående verksamhetsår.

$ lo. utgifts- och
Styrelsens förslag till inkomst- och utgiftsstat samt debiterings- inkomststat
längd föredrogs och kommenterades av Erik Wredling och efter justering
("Asfalteringr'- under Utgifter ökas från 5.000r- till 25.000r- kr.
Under InkomsLer ökas posten "Av kapital" till 40.954r- kr) godkändes
detta av stämman.



årsstämma 1987.11.17

$ tt.
Till ordförande för 1 år valdes Magnus Månson (omval). Titl styrelse-
ledamöter på 2 år valdes Erik Wredling och Gunnar Larsson (båda om-
val). Till styrelsesuppleant för 2 år valdes Benita Kikajoon (omval).

$ tz.
TiIl revisorer på 1 år valdes Kurt Nilsson och Birgit Pihl (båda om-
vat). TilI revisorssuppleant på 1 år valdes Birgit Spjut (omval).

$ tl.
TiIl valberedning på 1 år valdes Anders Spjut (sammankallande) r
Hans-Olof Persson och Kjell-Ovar Gustavsson (samtliga omval) resp.
Bernt Nordqvist (nyval).

Kontaktpersoner
Lars Melin

$ 14.
för kommande år blir:
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Val av styrelse
ordförande och
suppleanter

Val av revisore
och revisors-
suppleant

Val av val-
beredning

Konta ktpersoner

övriga frågor

Börje Lundberg
Bo Lenander
Leif Kristoffersson

Bronskittelgatan 2

Bärnstensgatan B

Kultyxgatan 16
Bronslursgatan 1 B

S lr
Erik Wredling berättade att det framkommit att de termometrar som
visar temperaturen i samband med de enskilda värmeväxlarna ofta är
ur funktion. Då det vid problem med värmen kan vara mycket värde-
fu1lt att kunna läsa av in- och utgående värme, kan det vara idd
att se till att de fungerar.
Erik Wredling meddelade att ersättningstermometrar finns att köpa
för f.n. 55r- kt och att han ämnar ta hem ett antal som medLemmarna
skall kunna köpa tiIl anskaffningskotnad.

Ordförande för stämman tackade de närvarande för visat intresse och
förklarade stämman avslutad.

Tidigare ordförande Erik Berglind begärde härefter ordet och fram-
förde till styrelsen ett varmt tack för arbetet under det gångna
verksamhetsåret oeh tryckte samti.diqt på att detta skulle föras
till protokollet.

Västerås 87.11.17
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